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PROTOKÓŁ  Nr 35.2012 
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  16 maja 2012r. 
Obecni:  
 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 
4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 
Zaproszeni goście: 

1. Agnieszka Paź –podinspektor ds. promocji, sportu i rekreacji 

2. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza 

3. Waldemar Sitek – dyrektor Gimnazjum im. Królowej Jadwigi 

4. Maciej Puławski – redaktor Stacji Tłuszcz, mieszkaniec 

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
02.04.2012r. do 16.05.2012r. 

2. Informacja na temat budowy zbiornika retencyjnego oraz hali sportowej   
w Tłuszczu – tematy zostały przeniesione na kolejne posiedzenie komisji. 

3. Bilans z wykonania budżetu – szczegóły zostaną omówione przed sesją. 

4. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

5.  Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1. 

21.04.2012r. – Biesiady z Książką, 

21.04.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr – Wicher Kobyłka, 

22.04.2012r. – Zawody wędkarskie o Mistrzostwo Koła Wędkarskiego Ciernik, 

24.04.2012r. – mecz Warszawa Sarmata –Weterani TKS Bóbr, 

28.04.2012r. – Dzień patrona w Zespole Szkolno – Przedszkolnym                    
w miejscowości Kozły, 

29.04.2012r. – Seniorzy TKS Bóbr – Mazur Radzymin, 
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03.05.2012r. – Obchody święta Konstytucji 3 Maja, 

03.05.2012r. – Zawody Wędkarskie Koła Ciernik o Puchar P. Dzięcioła, 

05.05.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr – Świt Nowy Dwór 
Mazowiecki, 

07.05.2012r. – zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy, 

08.05.2012r. – zebranie Komitetu Organizacyjnego  Obchodów 150 – lecia 
Drogi Żelaznej Warszawa – Petersburg, 

11.05.2012r. – mecz Weterani TKS Bóbr – Aromes Warszawa, 

12.05.2012r. – mecz Seniorzy TKS Bóbr – Józefovia, 

12.05.2012r. – mecz Trampkarze R-98 TKS Bóbr – UKS Białe Orły Warszawa. 

Uczestnictwo w rozgrywkach Ligi Bobra. 

Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz Sasin podziękował radnemu Robertowi 
Szydlikowi za przygotowanie programu artystycznego z okazji Obchodów 221 
rocznicy Uchwalenia  Konstytucji 3 Maja. 

Radny Robert Szydlik wyjaśnił, iż były to obowiązki służbowe. 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pan Tadeusz Sasin 
poinformował, iż materiały dotyczące bilansu z wykonania budżetu za 2011rok 
zostaną omówione na przyszłych posiedzeniach komisji. W chwili obecnej 
radny Sasin poprosił o zabranie głosu radnych którzy uczestniczą w 
posiedzeniach Komisji Budżetu i Inwestycji, aby wypowiedzieli się, czy mają 
do przełożonych dokumentów odnośnie wykonania zeszłorocznego budżetu 
jakieś uwagi. 

Radny Włodzimierz Fydryszek poinformował, iż na chwilę obecną to głównie 
należy zwrócić uwagę na duże zaległości podatkowe, które nie są regulowane. 
Na chwilę obecną Komisja Budżetu i Inwestycji nie ustosunkowała się jeszcze 
do dokumentacji, którą radni otrzymali. 

Radny Robert Szydlik również poinformował, że Komisja Rewizyjna 
szczegółowo zajmie się omówieniem materiałów. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do radnych Komisji Oświaty, Kultury i 
Zdrowia, aby szczególna uwagę zwrócili na wydatki związane na kulturę sport, 
zdrowiem chodzi o CKSiR. 

Ad 4. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Tłuszcz z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2011 – 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do radnych, aby ustosunkowali się do ww. 
sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji przyjmuje to sprawozdanie, ale wnosi, aby minimum 
w pierwszym kwartale każdego roku konkurs był ogłaszany i rozstrzygany, aby 
utrzymać bieżącą działalność stowarzyszeń i innych pozarządowych organizacji. 

Radny Szydlik Robert wspomniał, iż w ubiegłych latach funkcjonowało 
finansowanie wyprzedzające dla organizacji i zapytał, czy również obecnie 
byłoby taka możliwość wsparcia? 

Radny Sasin w odpowiedzi poinformował, iż w chwili obecnej zmieniły się 
przepisy, Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej zmieniło zarządzenie i nie 
jest to możliwe. 

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił się do wiceburmistrza Waldemara 
Banaszka z pytaniem co dalej w sprawie dotacji dla Klubu TKS Bóbr, i czy 
powodem nieprzyznania dotacji był brak jednego podpisu na złożonej ofercie? 

Wiceburmistrz Banaszek stwierdził, że był źle wypełniony wniosek i, że jest 
protokół w którym jest napisane dlaczego środki nie zostały przyznane dla TKS 
BÓBR, można się z nim zapoznać. 

Pan Fydryszek kontynuując zapytał, czy oznacza to, że powodem nieprzyznania 
dotacji był brak jednego podpisu i, czy przez dwa miesiące nie było możliwości 
uzupełnienia tego jednego podpisu? 

Pan Banaszek poinformował, że nie było takiej  możliwości. 

Radny Włodzimierz Fydryszek po usłyszeniu odpowiedzi podkreślił, że komisja 
konkursowa stwierdziła brak jednego podpisu i w związku z tym wniosek został 
odrzucony, i przez 2 miesiące nie było szansy uzupełnienia. 

Wiceburmistrz Banaszek – nie tylko oferta TKS Bóbr została odrzucona. Będzie 
ogłoszony drugi konkurs i Klub może złożyć pełną ofertę, aby uzyskać dotację. 

Radny Fydryszek stwierdził, że wszystko się zgadza, ale jego zdaniem  jest 
jedna zasada, inne stowarzyszenia działają na innych płaszczyznach, a w TKS 
BÓBR powstają zobowiązania finansowe już od 1 stycznia każdego roku. 
Biorąc pod uwagę jakieś inne stowarzyszenia i ich działalność (organizacja 
jednodniowego pikniku lub imprezy) to nie można tego typu działalności 
porównać z działalnością Klubu. Bobry działają cały rok, zatrudniani są trenerzy 
oraz nabywane są usługi transportowe od firm przewozowych tym samym 
powstają zobowiązania finansowe z których należy się wywiązywać. Radny 
uważa, że należy się zastanowić nad właściwym rozwiązaniem. Pan Fydryszek 
przyznał, że rozumie zeszłoroczną sytuację, która spowodowała opóźnienie w 
ogłoszeniu i rozwiązaniu konkursu dla organizacji pozarządowych, gdyż nie 
było przeprowadzonych konsultacji i trwało to aż do września, bo ktoś czegoś 
nie dopilnował za poprzedniego burmistrza. Jednakże obecnie jest już prawie 



 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia Strona 4 
 

czerwiec i znów tych pieniędzy nie ma dla Klubu. 

Wiceburmistrz uważa, że to nie jest niczyja wina, że TKS Bóbr nie złożył 
odpowiedniego wniosku i formalnie odpadł. Nie jest to tak, że burmistrz, czy 
komisja nie chcą przyznać środków finansowych. Gdyby złożony wniosek 
spełniał wszystkie warunki formalne to dostał by dotację. Po prostu nie można 
dać pieniędzy komuś kto nie ma w pełni właściwie złożonego wniosku.  

Radny Fydryszek raz jeszcze zapytał, czy nie można było tego poprawić na co 
Pan Waldemar odpowiedział, że nie było takie możliwości, gdyż to komisja tak 
zadecydowała podczas swojej pracy. 

Radny Tadeusz wyjaśnił procedurę rozpatrywania wniosków o dofinansowanie 
na działalności stowarzyszenia - Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej 
przez Starostwo i podkreślił, że miał możliwość dokonania wyjaśnień, jeśli 
zaistniała taka potrzeba. Dodał, iż pewne rzeczy proceduralne utrudniają 
prawidłowe działanie stowarzyszeń. 

Radny Szydlik stwierdził że wie, że przepisy są jednakowe dla wszystkich 
stowarzyszeń, ale trzeba wymyśleć, jakąś formułę na przyszłość, żeby się nie 
wymykały te sprawy. Stowarzyszeń i organizacji pozarządowych jest mnóstwo, 
które działają na naszym rynku lokalnym, ale niezależnie od tego co regulują 
przepisy to niezależnie, czy chodzi o Bobry, czy muzeum to sytuacja jest 
wyjątkowa, gdyż gminy o zbliżonej wielkości często wykonują te zadania w 
ramach zadań własnych (ochrona dziedzictwa kulturowego, sport). Gdyby była 
taka sytuacja, że Klub Sportowy byłby miejskim klubem, muzeum również 
miałoby charakter miejski to koszty utrzymania byłyby nieporównywalnie 
wyższe. Reasumując to tak naprawdę dla gminy jest lepiej gdy to działa na 
zasadzie stowarzyszenia, czy organizacji pozarządowej. 

Radny Fydryszek – od samego początku Klub działał na zasadzie podległości 
pod Centrum Kultury, później okazało się, że ta formuła była zła, więc 
stworzono stowarzyszenie i TKS zaczął samodzielnie funkcjonować. 

Radny Szydlik dodał, że przepisy mówią, iż wszystkie stowarzyszenia i 
organizacje pozarządowe są równe, jednakże rady „protestuje” przeciwko 
takiemu stwierdzeniu, gdyż są stowarzyszenia, przeprowadzające wiele 
szlachetnych inicjatyw, lecz  w przypadku muzeum i TKS Bóbr to one właśnie 
wykonują działania, których gmina już nie musi wykonywać, dzięki ich 
działalności. 

Pan Waldemar Banaszek podkreślił, i ż burmistrz zauważa tą działalność i, że 
jest to potrzebne, dlatego nie chce tego likwidować. Ogłoszony zostanie drugi 
konkurs po najbliższej Sesji Rady Miejskiej. Dodał,  że przepisy są przepisami, 
a komisja działała tak jak miała możliwość, gdyż trzeba było zwołać kilka 
komisji. 

Radny Sasin Tadeusz wnioskuje w imieniu swoim i Komisji Oświaty, Kultury i 
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Zdrowia, aby  dla tych stowarzyszeń, czy organizacji pozarządowych, które 
rozliczą się i wywiążą ze swoich zobowiązań osoba odpowiedzialna rozpoczęła 
procedurę przyznawania dotacji, tak aby środki finansowe na działalność zostały 
przyznane w pierwszym kwartale każdego roku. Natomiast dla pozostałych 
aplikujących powinien być ogłoszony drugi etap. 

Radny Laskowski Kamil przyglądając się tej całej sytuacji dodał, że była 
rozmowa na posiedzeniu Komisji Budżetu i Inwestycji na którym była obecna 
Pani doradca burmistrza, która była przewodniczącą komisji konkursowej i 
opowiedziała mniej więcej, jak to wszystko przebiegało. Radny uważa, że 
zarówno Komisja Oświaty, burmistrz i stowarzyszenia, które prowadzą „ciągłą” 
działalność powinny skupić się na dopracowaniu jakiegoś wzorca, który 
pozwoliłby uniknąć takich sytuacji w latach kolejnych. Należy zobaczyć, czy da 
się pewne rzeczy z tych stowarzyszeń i organizacji przekazać na zewnątrz pod 
wachlarz gminy m.in. energia, ochrona, media itp. poprzez to należy 
wypracować standard w tej sytuacji. Pan Laskowski stwierdził, iż co do 
rozpatrywania złożonych wniosków i czasu to wiadomo, że ten czas się 
przesunął  z tego względu, że nie wszystkie organizacje rozliczyły się w 
terminie, takie informacje zostały przekazane przez Panią Kuczkowską. Jeśli 
chodzi o drugi etap konkursu to należy wziąć pod uwagę, że będą do niego 
mogli przystąpić wszyscy zainteresowani, więc TKS Bóbr będzie mógł 
otrzymać pomniejszoną pulę. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma wystosowanego do Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, złożonego na dziennik korespondencyjny urzędu w dniu 15 maja 
2012r. (1066) w związku z podjętą decyzją przez Zarząd Stowarzyszenia 
„Kastor – Inicjatywa dla Rozwoju” o rezygnacji z przyznanego dofinansowania 
na realizację zadania „Rodzinny Rajd Rowerowy”. – załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Radny Sasin podziękował Panu Puławskiemu za wykazaną inicjatywę. 

Radny Fydryszek podkreślił, i ż bardzo ważną i mądrą kwestią jaką prezes 
Stowarzyszenia Kastor zaznaczył w piśmie to propozycja wspólnego spotkania. 
Radny uważa, że w tej całej sytuacji to władze miasta, przedstawiciele rady 
powinni spotkać się z przedstawicielami stowarzyszeń, aby każdy mógł się 
wypowiedzieć. Radny przypuszcza, że Pan burmistrz i Pani doradca nie wiedzą 
tak naprawdę, jak organizacje i stowarzyszenia działają. Takie spotkanie jest 
potrzebne do wypracowania konsensusu. 

Pan Banaszek Waldemar dodał, że burmistrz nie ma, aż takiego wpływu, jak 
podzielić środki finansowe na dotacje, gdyż do tego zadania jest powołana 
komisja, i to ona rozdziela środki z określonej puli. 

Radny Fydryszek poinformował, że z tego co Pani Kuczkowska przedstawiła to 
burmistrz przyznaje pewną pule pieniędzy, o której decyduje. 
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Wiceburmistrz odpowiedział, że to burmistrz może później ewentualnie 
zatwierdzić lub nie, ale zmienić nic nie może decyzji komisji konkursowej. Pan 
Banaszek wspomniał również, że zostały przeprowadzone konsultacje z 
organizacjami pozarządowymi podczas których wszystko zostało omówione. 

Pan Fydryszek zapytał w takim razie, jak burmistrz może coś zatwierdzić,  skoro 
ktoś dostał za dużo, a Bobry nie? Radny dodał, że był na konsultacjach i były 
przeprowadzone rozmowy  o sposobie składania wniosków. Podkreślił, że 
powinno odbyć się wspólne spotkanie. 

Wiceburmistrz przyznał, że nie widzi problemu, aby odbyło się takie wspólne 
spotkanie. 

Pan Maciej Puławski zwrócił uwagę, że jedynym rozwiązaniem tej sytuacji 
będzie jakieś rozwiązanie systemowe, bo jeśli te organizacje będą startować w 
konkursie to zawsze będzie takie ryzyko, że ktoś nie dostanie pieniędzy. Jeśli 
dałoby się wypracować sposób wsparcia  finansowania kosztów stałych, gdyż z 
tym jest największy problem – telefon, prąd, ochrona – to prawdopodobnie 
odniosłoby to pozytywny skutek. 

Radny Szydlik Robert uważa, że takie rozwiązanie wcale nie musiałoby 
oznaczać większych kosztów, bo koszty powstałe w przypadku Klubu, stadionu, 
czy muzeum można byłoby zaplanować i w tych konkursach te dwa 
stowarzyszenia otrzymałby mniejsze wsparcie finansowe, gdyż byłoby to 
wsparcie „wyjściowe” np. z budżetu gminnego na zasadzie użyczenia o 
określonym limicie. Być może jest to sposób na rozwiązanie sytuacji. 

Radny Fydryszek podkreślił, i ż płatności powstałe z początkiem każdego roku 
za transport, prace trenerów  itp. tworzą zaległości finansowe dla Klubu, a 
pracownicy nie otrzymują wynagrodzeń. Być może koszty stałe należałoby 
scedować na CKSiR w odpowiedni sposób. 

Wiceburmistrz dodał, że należy to rozwiązać w sposób właściwy pod względem 
prawnym. 

Radny Laskowski uważa, że CKSiR nie będzie miało nic przeciwko 
zwiększonej dotacji. 

Radny Fydryszek podziękował za wsparcie dla Klubu przez Stowarzyszenie 
Kastor i uważa, że jeśli będzie ogłoszony drugi nabór w ramach konkursu i TKS 
Bóbr otrzyma środki to wspólnie można zorganizować Rajd Rowerowy. 

 

Ad 5. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do Agnieszki Paź, aby przekazała obecnym  na 
posiedzeniu komisji informacje na temat delegacji tureckiej, która lada dzień ma 
odwiedzić gminę Tłuszcz. Przy tej okazji radny Sasin zwrócił uwagę na szeroką 
działalność Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej. 
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Agnieszka Paź poinformowała, że w dniu wczorajszym delegacja turecka 
przyleciała do Polski. Przybyli goście zostaną przyjęci oficjalną kolacją w 
Muzeum Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej podczas której będą 
podane tradycyjne dania kuchni polskiej. Następnie odbędzie się krótkie 
zwiedzanie Biblioteki Publicznej i nowo otwartego Punktu Pomocy Dziecku i 
Rodzinie oraz wizyta na stadionie miejskim podczas treningu TKS Bóbr. Na 
kolejny dzień zaplanowane jest uroczyste przyjęcie wizytacji tureckiej w 
Urzędzie Miejskim w Tłuszczu, poczęstunek tortem oraz występ Chóru 
Miejskiego Lux Mea, a następnie zwiedzanie Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Tłuszczu, ogrodu Uniwersytetu III Wieku  i przejazd bryczkami po 
terenie miasta. Na zakończenie wizyty zorganizowany jest proszony obiad w 
Hotelu Batory z wójtami i gośćmi z ościennych gmin.   

Radny Tadeusz Sasin poinformował, iż we wrześniu złożył pismo grupy 
inicjatywnej o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Panu Wnukowi do 
burmistrza i przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu. Radny chciałby 
dowiedzieć się jaki jest dalszy los tego pisma. Radny Sasin poinformował, że 
Pan Wnuk został wytypowany przez grupę inicjatywną, gdyż przyczynił się on 
do rozwoju kultury fizycznej w gminie. Przewodniczący Komisji Oświaty, 
Kultury i Zdrowia ponownie wnosi do burmistrza i przewodniczącego rady o 
ponowne rozpatrzenie tej kandydatury i wyjaśnienie dlaczego tak się stało, że 
trwa to tak długo. Radny stwierdził, że jeśli ktoś miał jakieś oficjalne uwagi do 
pisma to  powinien o nich poinformować wnioskodawców. 

Radny Szydlik zasugerował radnemu Sasinowi, aby sprawdził, jakie stanowiska 
zostały podjęte przez komisje Rady w związku z tym pismem, jeśli przemawiają 
one za nadaniem tytułu Honorowego Obywatela to powinien Przewodniczący 
Tadeusz Sasin powinien wystąpić do burmistrza o przygotowanie stosownego 
projektu uchwały. 

Komisja zapoznała się z treścią następujących ofert w zakresie świadczenia 
usług stomatologicznych: 

1. Oferta zarejestrowana dnia 11.05.2012r. pod nr 987 w dzienniku 
korespondencyjnym Urzędu Miejskiego złożona przez Pana 
Andrzeja Michalczyka – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

2. Oferta zarejestrowana dnia 11.05.2012r. pod nr 1013 w dzienniku 
korespondencyjnym Urzędu Miejskiego złożona przez Panią lek. 
Dentystę Edytę Malinkiewicz – załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radny Szydlik Robert zwrócił uwagę, iż te złożone oferty różnią się zakresem 
usług, które będą zagwarantowane pacjentom, gdyż jedna z ofert posiada 
bardziej szczegółowy opis i bardziej doprecyzowane wymagania sprzętowe. 
Również udział własny Gminy jest w tych dwóch ankietach dość rozbieżny, 
gdyż w pierwszej kształtuje się na poziomie ok. 50 tys. zł, natomiast w drugiej 
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30-33 tys. zł. 

Wiceburmistrz Banaszek stwierdził, iż zakres usług będzie uregulowany przez 
kontrakt  NFZ. Dodał również, iż w budżecie na ten rok na ten cel jest kwota 40 
tys. zł, lecz w tej kwocie musi być również uwzględniony remont (ok. 5 tys. zł). 

Radny Włodzimierz Fydryszek powołał się na ostatnio poczynione ustalenia i 
dodał, że ze względu na brak windy w budynku NZOZ BIOS gabinet 
stomatologiczny miał zostać przeniesiony na parter. 

Z-ca burmistrza poinformował, iż burmistrz Bednarczyk oraz aplikujący 
kandydaci byli w Narodowym Funduszu Zdrowia i nie ma ostateczniej 
informacji, czy winda jest wymogiem koniecznym w tym przypadku. Zostanie 
to określone przez NFZ. Pan Waldemar Banaszek dodał jeszcze, że o kontrakt 
można się ubiegać dopiero wtedy jak jest gotowy lokal na gabinet 
stomatologiczny, gdyż to właśnie Narodowy Fundusz Zdrowia musi ocenić, czy 
spełnione są odpowiednie wymogi na prowadzenie praktyki stomatologicznej. 

Radny Szydlik zasugerował, że  gdyby winda się pojawiła to dotychczasowa 
umowa najmu budynku powinna zostać zmodyfikowana dla  najemcy w 
związku z pojawieniem się udogodnienia, gdyż  standard budynku zostanie 
podwyższony. 

Radny Włodzimierz Fydryszek uważa, że należy podjąć stosowne rozmowy z 
Panem Michalczykiem, który w gminie Tłuszcz świadczy usługi 
stomatologiczne od wielu lat i zna pacjentów  

 

Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia z dnia 16 maja 2012r.             
w sprawie złożonych ofert odnośnie świadczenia usług stomatologicznych na 
terenie gminy Tłuszcz w ramach kontraktu z NFZ. 
W wyniku dyskusji po zapoznaniu się z treścią złożonych ofert przez dwóch 
zainteresowanych kandydatów świadczeniem usług stomatologicznych             
w ramach kontraktu z NFZ’tem, radni komisji uważają, iż gmina Tłuszcz 
powinna podjąć stosowne rozmowy negocjacyjne z Panem Michalczykiem, aby 
przystał na niższy kwotowo udział gminy, niż pierwotnie zaproponował w 
ankiecie (tak aby poziom wkładu finansowego kształtował się na poziomie 
określonym w konkurencyjnej ofercie). Umotywowaniem stanowiska jest fakt, 
iż Pan Michalczyk już od wiele lat praktykuje i świadczy usługi stomatologiczne 
na terenie naszej gminy.  
 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznała się z następującymi pismami 
korespondencyjnymi: 

1. Pismo wystosowane przez Ochotniczą Straż Pożarną w Tłuszczu do 
Rady Miejskiej w Tłuszczu, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego 
w Tłuszczu w dniu 25.04.2012r. (nr 556) odnośnie prośby o 
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wykonanie remontu dachu OSP Tłuszcz w roku 2012 – załącznik nr 
5 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma i popiera wsparcie  w remoncie. 

2. Pismo wystosowane z RIO w Warszawie, zarejestrowane w 
dzienniku korespondencyjnym w dniu 02.05.2012r (nr 762) 
odnośnie przekazania uchwały Składu Orzekającego w celu 
służbowego wykorzystania – załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  30 maja 2012r.   

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 30.05.2012r. 

    


